
ساپینتو

نخستین پیروزی

آپوئل در مرحله مقدماتی لیگ کنفرانس، موفق شد با نتیجه 2 بر یک از سد وویوودینا 
صربســتان بگذرد و امیدوار به دیدار برگشــت باشــد. ریکاردو ســاپینتو در پایان این 
بازی و نتیجه به دست آمده مدعی شد که تیمش می توانست به گل سوم نیز دست 
یابد. ســرمربی ســابق اســتقلال در پایان و درخصوص نتیجه به دســت آمده گفت: 
»بله از نتیجه راضی هستم. بازیکنان من با قدرت بازی کردند، حریف را تحت فشار 
گذاشتند ودر نهایت پیروز شدند.« این نخستین دیدار آپوئل با مربیگری ساپینتو بود.

کیانوش رحمتی

انتقاد از مدیران باشگاه

کیانوش رحمتی مربی استقلال که از شرایط این تیم ناراحت است با به زبان آوردن 
این جملات ناراحتی خود را بیان کرد:»همه می توانند به جلسه هیأت مدیره بروند، 
ــد. پس شــما چه کاره اید کــه به جای  ــد و خاطــره تعریــف کنن ــوه بخورن شــیرینی و می
تأمین پول، علیه سرمربی تیم مصاحبه می کنید؟ به جای سمپاشی، فرار رو به جلو 
و حمایت ویژه از دشمن خونی استقلال، به هواداران گزارش عملکردتان را در مدتی 
که تشریف آورده اید، ارائه بدهید تا مردم بدانند دست روی دست نگذاشته اید.«

عارف غلامی

درخواست مالی بالا

غلامی که شــایعه حضورش در گل گهر نیز مطرح شــده بود، ظاهراً با پیوســتن سامان 
فلاح به جمع شاگردان اوزونیدیس، دیگر شانسی برای حضور در جمع سرمه ای پوشان 
ندارد. در شرایطی  که آینده غلامی در سایر تیم ها نامعلوم است، گفته می شود که کادر 
فنی اســتقلال با توجه به عدم جذب مدافع خارجی و از دســت دادن ســیلوا، به حفظ 
عارف امیدوار است و در این زمینه درخواست حفظ او به مدیریت باشگاه داده شده، 
اما درخواست مالی بالای عارف، مدیریت را برای حفظ آن با تردید مواجه کرده است.
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دوستش دارم

 zسوژه

خطیر: باز هم صبر کنید
خطیر این جملات را به زبان آورده: 

»بازیکنان استقلال ۸ ماه بدون پول 
برای این تیم بازی کردند و برادری 

خود را به اثبات رساندند،  من به جای 
آنکه یک استوری آنها را ببینم و دلخور 
شوم،  ۸ ماه صبوری آنها را می بینم و 

از یکایک آنها بابت صبر و تحمل شان 
تشکر می کنم،  می دانم آنها هم خرج 
دارند و روی پول خود حساب کرده اند 

اما برادرانه می خواهم باز هم کمی 
بیشتر صبور باشند تا با تهیه منابع 
مالی،  مطالبات شان را بپردازیم و 

بدهی هایی که از فصل قبل مانده 
پرداخت شود. تلاش می کنیم در 
فصل جدید هم به پرداختی های 

باشگاه نظم بدهیم تا بازیکنان بدون 
استرس،  روی موفقیت تیم تمرکز 

کنند.«

ZOOM

طرفدار نکونام هستم

خانی: انتشار 
قرارداد بازیکنان 

بی اخلاقی است
ت  هیــأ عضــو  نــی  خا علیرضــا 
مدیــره اســتقلال بعــد از جلســه 
بــا خطیــر مدیرعامــل ایــن تیــم 
گفــت: »جلســه خوبــی بــود و 
موضوعــات بــرای حمایــت از تیــم 
مطــرح شــد. خــود مــن ابتــدا یک 
هوادار استقلال هستم بعد عضو 
هیــأت مدیــره باشــگاه؛ موضوعی 
هــم کــه از ســوی مــن مطرح شــد 
مربــوط بــه آقاجــواد نبــود بلکــه 
بحــث شفاف ســازی بــود. خــودم 
طرفــدار نکونام هســتم و به مربی 
داخلــی عرق دارم و می خواهم که 
تیم اســتقلال موفق شــود. دنبال 
جایگاه چهارمی یا پنجمی نیستم 
بلکــه می خواهم تیم اســتقلال نه 
فقــط در ایــران کــه در آســیا اول 
شــود.« این عضو هیأت مدیره در 
مــورد چالشــی که توســط قــرارداد 
بازیکنــان بــه وجــود آمــده گفــت: 
»قراردادهای بچه ها 2 سال پیش 
بســته شــده و اکنــون تبدیــل بــه 
چالشــی برای باشگاه شده است. 
مالیــات می آیــد حســاب مــن را 
می بنــدد، بیمــه می آید از حســاب 
مــن پــول برداشــت می کنــد. ایــن 
مشــکلات در واقــع اداری اســت 
و مرتبــط بــه شــخص خاصــی 
نیســت. اصــل کار مســائل مالــی 
اســت. دوســتان ممکــن اســت 
بگوینــد اینها می گوینــد این هفته 
و آن هفتــه، مــا هــم بــر اســاس 
قول هایــی کــه بــه مــا می دهنــد 
صحبــت می کنیــم.« عضــو هیأت 
مدیــره اســتقلال در مــورد اینکــه 
چه کســی قراردادهای بازیکنان را 
در رســانه ها منتشــر می کند چون 
ایــن مســأله باعــث دردســر بــرای 
بازیکنان شده است، گفت: »یک 
بخــش از ایــن قراردادها در بخش 
مالــی ما اســت و بخــش دیگر هم 
در ســازمان لیــگ اســت. در حوزه 
ما خودمان آن را بســته ایم اما این 
بی اخلاقــی اســت. خودمــان هــم 
انتشــار قراردادها را رد می کنیم.«

 

 نکونام کاربلد است 
تیم را جمع می کند

بهتاش فریبا: استقلال 
را به تیم معمولی 

تبدیل کرده اند

ت  پیشکســو یبــا  فر ش  بهتــا
اســتقلال در زمینــه شــرایط فعلی 
نقــل و انتقــالات می گویــد: »چنــد 
روز دیگــر مســابقات لیگ شــروع 
می شود و شاهد یک جنگ نابرابر 
خواهیــم بــود. ببینیــد ســپاهان 
رگیــری  یا نــه  چگو ر  کتــو ترا و 
کرده انــد و حتــی پرســپولیس چــه 
بازیکنانــی جــذب کــرده اســت اما 
اســتقلال را تبدیــل بــه یــک تیــم 
معمولــی کرده انــد و هرچــه رو بــه 
جلــو می رویــم اتفــاق خاصــی هــم 
نمی افتــد و از ایــن بابــت نگــران 

 » هســتیم.
 : یــد می گو مــه  ا د ا ر  د یبــا  فر
»فوتبــال بــه هیــچ عنــوان قابــل 
پیش بینــی نیســت چــه کســی 
فکــر می کــرد ســپاهان فصل قبل 
قهرمــان نشــود امــا آنهــا در یــک 
بــازی خانگــی مقابــل ملــوان تــن 
بــه مســاوی دادنــد و قهرمانــی از 
دست شان رفت و به همین دلیل 
اســت کــه فوتبــال جذاب تریــن 
ورزش دنیــا اســت. بنابرایــن بــه 
اســتقلال هم خوش بین باشــیم و 
باشــگاه هــم ظــرف 3-2 روز آینده 
طلــب بازیکنــان را پرداخــت کند. 
جــواد نکونــام هم مربــی کاربلدی 
اســت و می تواند کار را جمع کند. 
 بایــد به ایــن اســتقلال خوش بین

بود.«

 zاستقلال

علــی خطیــر تــا بــه امــروز هیــچ اقدامــی 
در راســتای بهبــود اوضــاع مالی باشــگاه 
اســتقلال انجــام نــداده و به هیــچ یک از 
وعده های مالی اش عمل نکرده است. 
از علــی خطیر تنهــا چند مصاحبه درباره 
بهبود اوضاع مالی باشــگاه اســتقلال به 
یادگار مانده و عملاً هیچ حرکتی از سوی 
سرپرســت مدیرعاملی برای بهتر شدن 

اوضاع استقلال انجام نشده است. 
خطیــر درحالــی با همین فرمــان درحال 
مدیریت در باشــگاه اســتقلال است که 
دانســته و با علم به اینکه اســتقلال چه 
مشکلاتی دارد،  وارد کارزار مدیریت در 

این باشــگاه شــده است.
او کــه تلاشــی فزاینــده در ماه هــای اخیر 
بــرای تصاحــب صندلــی مدیریــت ایــن 

باشــگاه داشــت،  حــالا در وضعیتــی 
اســت کــه بایــد پاســخگوی اقداماتــش 
در ایــن باشــگاه باشــد،  امــا خطیــر خود 
را در شــرایط فعلی ملزم به پاســخگویی 
نمی دانــد و هر از گاهــی بــا مصاحبه های 
از پیش نوشــته شــده در رســانه رســمی 

باشــگاه اســتقلال حاضــر می شــود.
خطیــر بــه تازگــی از بازیکنــان اســتقلال 
که نســبت به پرداخت نشــدن دستمزد 
خود به شدت شاکی هستند،  خواسته  
کــه به صبوری ادامه دهند! خواســته ای 
کــه موجــب افزایــش خشــم بازیکنــان 
اســتقلال شــده و آنها را به شــدت آزرده 

است.
 گرچــه خطیــر در لفافــه ایــن جمــلات را 
بــه زبــان آورده و بــه نوعــی یــادآور ماه ها 

حقوق نگرفتن بازیکنان هم شده اما در 
هرحال بازیکنان انتظار دارند او محض 
احترام هم که شــده در شــرایطی که آنها 
دســت بــه اعتصــاب زده انــد و راضــی به 
تمریــن کــردن نیســتند،  بــا آنها بــه طور 

رو در رو بــه صحبت بنشــیند.
حتی ارســلان مطهری یکــی از بازیکنان 
با ســابقه استقلال پیرامون این موضوع 

متنــی را در صفحــه شــخصی اش 
منتشــر و بــه موضوع احتــرام به 
بازیکنــان اشــاره کرده اســت اما 

بعیــد اســت خطیــر در ایــن برهــه 
توجهــی بــه ایــن مســائل داشــته باشــد 
چــون سیاســت دوری از بازیکنــان در 
روزهــای بحرانــی مالــی ظاهــراً نتیجــه 
بهتــری بــرای مدیــران این باشــگاه دارد.

هیــچ  اســتقلال  بازیکنــان  اظهــارات 
نشــانی از امیــدواری در خــود نــدارد. از 
سیدحســین حســینی گرفتــه تــا روزبــه 
چشمی و ارسلان مطهری که نسبت به 
آنچه در ماه های اخیر رخ داده به شدت 

ناراحت و دلخورند.
ســید حســین حسینی: تیم ما رها شده 
اســت. حتــی اردوی داخلی هم نرفتیم. 
رقبــای مــا خارجــی رفتنــد. وضــع بــدی 
اســت. چنــد ماهــه ایــن طــوری اســت. 
فصــل پیــش فقــط بــازی کردیــم. 6 ماه 
آخــرش مدیریــت بــدی داشــتیم. هیــچ 
کــس بــه فکر مــا نبــود. نمی دانــم کدام 
مسئول باید بیاید ما را جمع کند. کسی 
می خواهــد بیایــد الان وقتــش اســت. 
نمی خواهم هواداران را ناامید کنم. ولی 
امیدوارنیستیم. خودتان را جای نکونام 
بگذارید. ســال اول اســت. ولی شــرایط 
خوبــی برایــش رقــم نزدنــد. امیــدوارم 
اتفاقی رخ دهد که واقعاً عادلانه باشد. 
خواســته ما پول است. هر کسی بیاورد 

ما نوکرش هم هستیم. همه باشگاه ها 
قرارداد بالا داشتند. زیرمیزی گرفتند ما 

روی میزگرفتیم.
روزبه چشــمی: ما همان جایی هستیم 
که 7 ماه پیش بودیم. اتفاقی رخ نداده 
اســت. افــراد جابه جــا شــدند امــا اتفاق 
مثبتی رخ نداده است. نمی دانم بازیکن 
چــه طــور بایــد بــرادری اش را ثابت کند. 
بقیــه تیم هــا همه تســویه کردند. پیش 
پرداخــت هــم گرفتنــد. از ســال پیــش 
چــرا طلب داریم. چــرا فقط برای ما پول 
نیســت. اگر ســقف قرارداد هست باید 
بــرای همــه تیم هــا باشــد. بــرای بازیکن 
خارجــی ســقف تعییــن کرده انــد. بعــد 
بازیکن ایرانی بیشتر گرفته است. چند 
ســال پیش گفتــم که اســتقلال را دارند 
بــه یک تیــم معمولــی تبدیــل می کنند. 
الان بــه همــان شــرایط رســیدیم. هــر 
تمریــن 8 بازیکن امید می آیند. بازیکن 
نداریم. دو هفته پیش با خطیر جلســه 
داشــتیم. ایشــان تازه آمده بود و گفتند 

2 هفته زمان می خواهم. فکر نمی کردم 
بازیکنان قبول کنند اما قبول کردند که 
هنــوز اتفاقــی رخ نــداده اســت. زیــر 50 
درصــد و یکســری هــم 55 درصــد پــول 
دنبــال 70 درصــد رســاندن  گرفتیــم. 
پول های سال قبل هستیم. هیچ تیمی 
از سال قبل طلب ندارد. هر مدیری آمد 
دو هفتــه وقــت خواســت. مدیــر بعدی 
هــم همیــن طــور! بــدون مربی بدنســاز 

جلو رفتیم!
مشــکلات  دربــاره  مطهــری:  ارســلان 
بایــد بگویم کــه یک مدیرعامــل می آید 
فــلان قــدر می بــرد. یــک مدیرعامــل 
می آید می گویند 300 تو حســاب است. 
یــک مدیرمی آیــد می گویــد دنبال اســم 
و رســم نیســتم در حالــی کــه در هیــأت 
مدیــره قبلــی بــوده اســت. یــک ســال و 
دو، ســه مــاه اســت کــه ایــن حرف هــا را 
می شــنویم. مــا نمی دانیم به چه کســی 
اعتماد کنیم. هر کسی می آید می گوید 
مدیرعامــل قبلــی بدهــی آورده اســت. 

شما که می دانید بدهی به بار آمده چرا 
آمدیــد؟ بگویید چــه کار دارید می کنید 
مــا هم بدانیم. هیچ کس و هیچ نهادی 
به فکر اســتقلال نیســت. تــاوان چیزی 
را می دهم که دوســتش دارم. مشــکل 
اصلی اســتقلال ثبات مدیریتی اســت. 
وقتــی مدیرمی آیــد باید بدانــد برای چه 
آمــده اســت. نمی شــود همیــن طــوری 
گفت من اســتقلالی هســتم. هر کسی 
می آیــد می گویــد یــک هفتــه، دو هفتــه 
و... . یــک مدیرعامل پنجشــنبه ای بود  
که گفت فردا می روند بانک. فردای آن 
روز جمعه بود! نمی خواهم بی احترامی 
کنــم. فکر می کنم تمــام بازیکنان فقط 
به خاطر دوســت داشــتن استقلال سر 
تمرین می آینــد. مــا هیچ چیــز نداریم. 
پارســال هــم پــول ندادنــد امــا عملکرد 
خوبــی داشــتیم کــه کمتــراز قهرمانــی 
نبــود. پدرمــن هــم می تواند ایــن طوری 
مدیریــت کنــد. مــدام می گوینــد دکتــر 

فلانی!

بیانیه باشگاه خطاب به بازیکنان
باشــگاه اســتقلال بــا انتشــار ایــن بیانیــه 
خواستاربازگشت بازیکنان به تمرین شده 
اســت. در ایــن بیانیــه می خوانیم: »ضمن 
تســلیت به مناســبت ایــام عزاداری ســید 
و ســالار شــهیدان و قبــول عزاداری هــای 
ملــت ایــران، بــه اطــلاع هــواداران فهیــم 
باشــگاه اســتقلال می رســاند ان شــاءالله 
تمرینــات گروهــی تیــم از امــروز دوبــاره از 
ســر گرفته خواهد شــد تا برای اولین بازی 
فصــل در روز جمعــه آینــده مقابل صنعت 
نفــت آبــادان آمــاده باشــیم. علــی خطیــر، 
مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال تأکیــد کــرد 
مشــکلات بچه هــا را درک می کنــد و از آن 
اطــلاع دارد. فــداکاری و صبــوری بازیکنان 
استقلال قابل تقدیر است. با پیگیری ها و 
تلاش های صورت گرفته از سوی مدیریت 
باشــگاه، ان شــاءالله تا روز سه شنبه هفته 
آینــده بخشــی از مطالبــات فصل گذشــته 
بازیکنــان پرداخــت می شــود تــا قــدری از 

مشکلات بچه ها کاسته شود.

پیغام بازیکنان استقلال به خطیر

چرا رو در رو حرف نمی زنی؟

بازیکنان استقلال: قول ندهید، پول بدهید

باشگاه استقلال: درست می شود بچه ها!


